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OBČINA BRDA 

Trg 25. maja 2 

5212 Dobrovo 

 
Številka: 900-15/2012 

Datum: 04.09.2012 

 

 

Z a p i  s  n i  k  

15. redne seje Občinskega sveta Občine Brda, ki je bila dne 04.09.2012 ob 18.00 uri 

v sejni dvorani občine Brda 

 

 

Prisotni svetniki: Goran Simčič, Romana Velišček, Boris Šfiligoj, Kostja Jelinčič, Rado Sirk, Ivan 

Markočič, Karlo Passoni, Matjaţ Četrtič, Joško Zamar, Ivan Peršolja, Oskar Kristančič, Boris Roţič, 

Milena Klavora, Klemen Bajt, Jan Miklavc 

 

Opravičeno odsotni: Damjan Birtič 

 

Seji prisostvujejo: ţupan Franc Muţič, Dejan Rusjan, Andrej Markočič, Mateja Mavrič, Mirjana Zelen, 

Mojca Treplak, Tatjana Gregorčič 

 

Sejo je sklical ţupan Franc Muţič. Sejo vodi podţupan Goran Simčič.  

 

 

Dnevni red : 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti  
2. Potrditev zapisnika 14. redne seje  

3. Obravnava in sprejem dnevnega reda  

4. Pobude in vprašanja svetnikov  

5. Poslovno poročilo Javnega sklada malega gospodarstva Goriške za leto 2011  
6. Obravnava predloga Odloka o gospodarskih javnih sluţbah v Občini Brda – druga obravnava 

7. Obravnava osnutka Odloka o podelitvi koncesije za izvajanje javne sluţbe zbiranja in obdelave 

določenih vrst komunalnih odpadkov in javne sluţbe odlaganja ostankov predelave ali 

odstranjevanja komunalnih odpadkov v Občini Brda – prva obravnava  

8. Obravnava in sprejem Predloga spremembe Pravilnika o plačah in drugih prejemkih občinskih 

funkcionarjev, članov delovnih teles Občinskega sveta in članov drugih občinskih organov Občine 

Brda – skrajšani postopek 

9. Obravnava in sklepanje o Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine 

Brda za leto 2012 - skrajšani postopek  

10. Obravnava in sprejem poročila o izvrševanju proračuna Občine Brda v obdobju 1.1. - 30.6.2012 

– skrajšani postopek 

11. Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 14. redne seje  

12. Realizacija sklepov 14. redne seje 

 

Ad 1 

 

Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 

 

Prisotnih je 15 svetnikov. Občinski svet je sklepčen in lahko nadaljuje s sejo.  

 

Ad 2 

 

Potrditev zapisnika 14. redne seje 

 

V obravnavo je bil dan in soglasno sprejet zapisnik 14. redne seje. 
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Ad 3 

 

Obravnava in sprejem dnevnega reda 

 

Boris Roţič pripomni, da je pričakoval kot točko dnevnega reda tudi obravnavo Praznika češenj 

2012. 

 

V obravnavo je bil dan in soglasno sprejet DNEVNI RED. 

 

Ad4 

 

Pobude in vprašanja svetnikov 

 

Pisno podane pobude in vprašanja svetnikov 

 

Ivan Peršolja 

 

Občinskemu svetu Občine Brda na 15. Redni seji dne 4.9.2012 daje naslednjo pobudo: 

Glede na klimatske spremembe ter vse pogostejše in intenzivnejše pojave suše daje pobudo za 

izdelavo študije o moţnosti namakanja v Brdih ob eventuelni uporabi starega vodovodnega 

sistema, vrtin, zajemanja meteornih vod,…. 

 

Ţupan pove, da ta študija ţe nekje obstaja in jo bomo poskušali aţurirat. 

 

Jan Miklavc 

 

Občinskemu svetu Občine Brda na 15. Redni seji dne 4.9.2012 daje naslednje pobude: 

1. Za Praznik češenj ob sprejemu delegacij iz Azerbajdţana in Japonske je prišlo do veliko 

nepravilnosti in nevšečnosti, ki si jih občina ne bi smela dovoliti. Zavedati se moramo, da so tovrstni 

sprejemi enkratne priloţnosti, da našo občino predstavimo v dobri luči ter naveţemo dobre stike s 

predstavniki drţav, ki lahko pripomorejo k razvoju Občine Brda. Tokrat Občina Brda po mojem 

mnenju ni ustvarila dobrega vtisa, saj je bila organizacija obeh sprejemov slaba. Delegacijo 

Azerbajdţana se je peljalo v prostor poln japonskih zastav. Druga teţava je nastala, ko se je hotelo z 

visokimi gosti nazdravit, brez da bi se prej pozanimali ali gostje sploh pijejo alkohol, saj v 

Azerbajdţanu prevladuje muslimanska religija.  

 

Zaradi slabe organizacije in neusklajenosti se je na grajskem dvorišču pustilo čakati japonskega 

Veleposlanika, brez da bi ga kdo sprejel, s tem smo visokega gosta spravili v slabo voljo. Naslednji 

problem pri sprejemu japonske delegacije je bilo pomanjkanje komunikacije med ţupanom in 

gostom, kar pripisujem dejstvu, da prevajalka, ki je sicer bila prisotna ni sledila ţupanu in 

Veleposlaniku, da bi omogočila komunikacijo.  

Ker so to zelo redke priloţnosti, ki jih naša občina mora izkoristit, dajem pobudo, da občina, če 

sodeluje pri takem dogodku, sodeluje 100% in skrbi za potek dogodka. Ţupan mora imeti na takih 

dogodkih vedno ob sebi prevajalca, da lahko poteka komunikacija na najvišji ravni. V soglasju s 

Komisijo za čezmejno sodelovanje pa predlagam tudi, da se za občinske predstavnike in tiste, ki 

večkrat sodelujejo na sprejemu gostov iz tujine, organizira tečaj protokola, da v bodoče ne bo 

prihajalo do podobnih nepravilnosti.  

 

 

2. V juniju smo imeli redno sejo Komisije za čezmejno sodelovanje, kjer smo sprejeli sklep, da ko 

občina odhaja na dogodek v tujino, mora vedno biti prisoten predstavnik občine, predstavnik 

Komisije za čezmejno sodelovanje ter predstavnik Zavoda za turizem, kulturo, šport in mladino. 

Vabila za take dogodke pa morajo biti poslana pravočasno, kar pomeni vsaj 7 dni pred 

dogodkom.  

 

Namreč dogaja se, da občina odhaja na dogodke v tujino in Komisijo obvesti tri dni pred 

dogodkom, kar pomeni da ni časa, da bi se člani angaţirali in odšli na dogodke.  
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3. Kaj ima Občina Brda od pobratenja s tujimi občinami? Zanima me ali se je naredila ţe kakšna 

analiza, koliko so Občina Brda in njeni občani pridobili od pobratenj?  

 

Ker ne ţelim, da bi pobratenja sluţila samo za srečanja in zapravljanje proračunskega denarja med 

predstavniki naše občine in predstavniki tujih občin, predlagam, da se začne razmišljat o projektu, 

kjer bi se s pobratenimi občinami dogovorili, da bi njihovi občani imeli določen popust pri 

prenočitvah v Brdih in naši občani pri prenočitvah v tujini. V ta projekt je seveda potrebno vključit, 

ponudnike prenočišč v Brdih in tistim, ki bi bili pripravljeni sodelovati, pomagat pri promociji njihovih 

kapacitet v tujini.  

 

4. Dobil sem informacije, da je občina Brda gostovala v italijanski občini Priverno. Komisija za 

čezmejno sodelovanje za ta dogodek ni dobila nobenega obvestila oziroma vabila. Zanima me, 

če te informacije drţijo in zakaj Komisija ni bila povabljena?  

 

5. Občani se pritoţujejo, zaradi teţav s parkiranjem na trgu na Dobrovem, saj parkirne črte niso več 

vidne. Zanima ga, kdo je odgovoren za črtanje in če je to občina, kdaj se nameravajo črte 

poudariti?  

 

Ţupan se ne strinja s tem, da občinska uprava z ţupanom na čelu, ne obvlada protokolov. Kar se 

pa tiče obveščanja, nam je ţal za kratek rok, ampak je tudi ţupan lahko pozvan v zelo kratkem 

času. Če je pa ţupan osebno povabljen in se na povabilo ne more odzvat, potem ţupan določi 

kdo ga bo nadomestil.  Odloči se tudi kam je smiselno it, saj je povabil  ogromno in ne moremo se 

vsem odzvat, saj bi bilo preveč stroškov. 

 

Ustno podane pobude in vprašanja svetnikov  

 

Goran Simčič 

 

1. Prosi za ureditev prometa na bencinski črpalki v Vipolţah. Prosi, da se s pristojnimi sluţbami 

dobi rešitev. 

 

Klemen Bajt 

 

1. Zdaj ko se je zaključil projekt ureditve Padrat, je tam spodaj nastal en prostor, kjer se v 

bodočnosti predvideva izvajanje nekih aktivnosti. Zaključek ureditve teh prostorov se bo 

zavlekel zaradi pomanjkanja sredstev, so pa ţe pripombe vaščanov, ki opaţajo, da se pod 

ploščadjo zadrţujejo tujci oziroma narkomani. Predlaga, da se tisti prostor zaščiti, tako da se 

prepreči dostop do spodnje ploščadi. 

2. Urniki gostinskih lokalov in Glasbene agencije Jota  - tudi med tednom se gostje zadrţujejo 

do poznih jutranjih ur, štira peta ura zjutraj, kar vaščane precej moti. Predlaga, da se Joto in 

ostale imetnike gostinskih  lokalov obvesti naj malo popazijo, kar se tiče zadrţevanja njihovih 

gostov do poznih ur. Meni, da imajo tudi gostinci neko druţbeno odgovornost do vaščanov.  

 

Ţupan pove, da je predviden sestanek z vaško skupnostjo in vsemi prizadetimi in 

zainteresiranimi, da dodelamo nek »hišni red« delovanja v tem delu Šmartnega. 

 

Rado Sirk 

 

1. Zanima ga v kakšni fazi je investicija v zvezi z Zdravstvenim domom ter kaj je s kroţiščem na 

Dobrovem, saj sta dve pomembni investiciji za Brda. 

 

Andrej Markočič pove, da za Zdravstveni dom je bil objavljen razpis za izbor projektanta, ki 

je bil tudi ţe izbran. Gre se v projektiranje, pridobiva se projektne pogoje. Usklajuje se tudi ţe 

pogodba, medsebojne obveznosti,…. Stvari tečejo. Zavleklo se je tudi zaradi samega 

projektiranja, ker so bile na vasi neke pritoţbe in nesoglasja, ki jih je bilo potrebno rešit. Za 

kroţišče imamo tudi ţe idejno zasnovo. 

 

Ţupa doda, da bo v Brda prišel tudi direktor Direkcije RS za ceste, ki bo seznanjen z vsemi 

problematikami v zvezi s cestami v Brdih, prednost bo sigurno imela obnova naselja 

Dobrovo. Dela se tudi prostorski plan za Dobrovo, zato bo na tem poudarek. V to in tudi 

ostale predvidene projekte, bo potrebno vključit drţavo, ker bo občinski proračun premalo. 
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2. Komisija za mednarodno sodelovanje – zanima ga, kako se določi, kdo gre na kakšen sejem 

oz. poslovni obisk.  

 

Jan Miklavc, ki je predsednik te komisije pove, da Komisija dobi vabilo dva do tri dni prej, zato je 

zelo teţko sklicati komisijo. Če utegne gre kar predsednik, drugače pa pošlje komu mail oziroma na 

občini pokličejo še ostale člane in tisti, ki ima čas se dogodka udeleţi. 

 

 

Kostja Jelinčič 

 

1. Poda pohvalo za začetek del na Humu – zanima ga, od kje do kje bo potekal pločnik in 

koliko stane meter pločnika. 

 

Boris Rožič 

 

1. V Vipolţah ni samo problem črpalka, ampak tudi parkiranje gostov pred gostinskim lokalom, 

zato tudi on predlaga, da se to uredi. 

2. Predlaga, da se občina sestane z lastnikom hiše na kriţišču v gasi, g. Prinčičem preden se 

začne asfaltirati ta odsek ceste, s ciljem, da se ga prepriča, da vsaj delno sanira 

razpadajočo hišo. 

3. Zanima ga zakaj se ni še začelo z inšpekcijsko oziroma redarsko sluţbo v Brdih. 

 

Andrej Markočič pove, da so zadeve nastavljene tako, da bi se začelo redarstvo z novim 

letom. 

 

 

Boris Šfiligoj 

 

1. Komisije občinskega sveta niso v skladu s poslovnikom, zato je to potrebno urediti. 

 

Andrej Markočič pove, da so bile komisije potrjene na Občinskem svetu, ampak bomo to 

preverili in uredili. 

 

2. Z bencinsko črpalko so veliki problemi, ampak bi morala občina pomagati urediti problem. 

Lahko bi se naredilo črpalko v Podsabotinu. Tam je prva točka kjer pridejo ljudje v Brda. Tam 

bi se lahko ljudje ustavili, dobili prve informacije – lahko bi zraven bil še kakšen objekt, šli bi 

lahko na stranišče,….ne pa ko pridejo avtobusi v Gonjače k stolpu ali kam drugam, nimajo 

kam na stranišče. To je tudi ţelja občanov, ki na tistem koncu Brd ţivijo. 

 

Milena Klavora pripomni, da moramo malo realno gledati na te stvari. V turističnih predelih 

je lahko do 50 km razdalje med eno črpalko in drugo. V Brdih imamo dve črpalki, trenutno 

res zelo oblegani, vendar se ji tudi Nova Gorica ne zdi tako zelo daleč, da bi to moralo 

predstavljati tako velik problem. 

 

Ţupa doda, da je ţe hotel odpreti bencinsko črpalko v Golem brdu, ampak zraven mora 

pristopiti gospodarski subjekt, ki bo v tem videl interes in to stvar prevzel. 

 

3. Dobil je od ene gospe dopis (odgovor), ki ga je dobila iz občine, kjer piše, da ji občina ne 

plača prevoz otroka v šolo v Solkan in ga zanima zakaj ji občina ne more plačati prevoz. 

 

Andrej Markočič pove, da ima občina organiziran prevoz, organizirane redne linije za OŠ 

Dobrovo. Če starši peljejo otroke v drugo šolo je to njihova svobodna odločitev, ampak 

občina teh stroškov ne krije. 

 

4. Šmartno – zgodovinsko staro mesto, kulturni biser, kjer se je zgradila šola brez korniša – brez 

strehe. Zanima ga, kdo je to dovolil, saj je to proti našim predpisom. 

 

Dejan Rusjan pove, da so verjetno za projekt hotela Šmartno bili urejeni papirji pred 

sprejetjem zadnjega OPN, po prejšnjem načinu urbanističnih oblikovanj. Sigurno pa je, da so 

pri določenih objektih dovoljena bolj svobodna oblikovanja le teh. 
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Andrej Markoči pove, da Upravna enota kontrolira vse naše akte in izdaja dovoljenja in če 

bi bilo karkoli narobe, bi nas sigurno obvestili. 

 

5. Parkirni prostor  in cesto v kroţišču, ter otok v Šmartnem je potrebno primerno osvetliti, ker 

trenutno so luči neprimerno postavljene. 

 

Dejan Rusjan obrazloţi, da je potrebno osvetliti pohodne oz. prehodne poti, kot je na primer 

pohod za pešce, nikjer ni zahteva, da je osvetli krog, ki ni prehoden. DRSC je dal projektne 

pogoje in soglasje, dokumenti so šli tudi preko Oddelka za javno razsvetljavo, pridobljeno  je 

bilo gradbeno dovoljenje in na podlagi tega je bilo zgrajeno. 

 

6. Kdo ima koncesijo za zajetje Kozlink. 

7. Kaj se dogaja s čistilno napravo pri domu upokojencev Podsabotin, ker tam še posebno 

poleti zelo smrdi, zato smatra, da ne funkcionira pravilno. 

8. Ker se pripravlja OPN predlaga, da bi v Brdih naredili odlagališče gradbenega materiala. Ko 

bi se ga veliko nabralo, bi poklicali stroj, ki ta material predela, kar bi bilo še uporabno, bi 

porabili pa za druge namene. V Staro Goro je daleč in ljudje ne bi metali ta material po 

grapah,…. 

9. Prosi, če bi lahko na naslednji seji naredili eno razpravo glede nepravilnosti v gradbenem 

sektorju. Trenutno noče razpravljati o teh nepravilnostih, ţeli to narediti na tej razpravi. 

 

Ţupan noče, da se o tem preveč posplošuje, saj zgleda, da je vse narejeno narobe. 

 

10. Predlaga, da se v prostorski plan vključi razširitev ceste na spomenik. 

11. Sol za poledico- dvakrat je opozoril direktorja občinske uprave, da je sol dana na prosto, 

pod soncem, vreče razpadajo in da zdaj ni več uporabna. Potrebno bi bilo poskrbeti za 

skladiščenje. 

 

Andrej Markočič pove, da je sol ostala zunaj v Kojskem, ker je bila ţelja VS, da jo tam 

pustimo in oni niso poskrbeli za jo pospravit. Če bi jo prevzeli v agrariji, tako kot je bilo 

prvotno zmenjeno, tega problema ne bi bilo. 

 

 

Romana Velišček 

 

1. Po novem se na Center za socialno delo oddaja enotno vlogo za vse prošnje (otroški 

dodatek, vrtec,…) in se v izračunu dohodkov upošteva tudi premoţenje in nepremičnine. 

Zanima jo, zakaj se v občini Brda ne upošteva stanovanjski kredit pri tem. 

 

Andrej Markočič pove, da je bilo ţe zadnjič to vprašanje postavljeno in je v odgovorih ţe 

obrazloţeno. 

 

2. Predlaga ureditev okolice na ovinku v Gonjačah, kjer so bila opravljena dela, mogoče 

kakšna klopca ali kaj podobnega. 

 

Ţupan pove, da tam je stvar Direkcije RS za ceste in je potrebno imeti malo potrpljenja. Dela 

se tudi na tem, ampak moramo biti malo strpni.  

 

 

Oskar Kristančič 

 

1. Opaţa, da vse pobude s strani svetnikov prihajajo za kraje od koder so svetniki. Ni še zasledil 

pobude, za kraje kot so Senik in Golo brdo, Koţbanjski kot. Predlaga, da se s predsedniki 

vaških skupnosti (še posebno za tiste kraje, kjer ni svetnika)poveţe in da lahko tudi oni 

podajo pisne pobude na Občinski svet. 

 

Ţupan pove, da smo imeli enkrat ţe to urejeno in se je potem ţal opustilo. 

 

Goran Simčič pove, da imamo podţupana Joška Zamarja,ki je zadolţen za to in če imajo v 

vaški skupnosti kakšne teţave oziroma predloge se obrnejo na njega in potem on poda 
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pobudo naprej. 

 

Boris Šfiligoj pove, da se predsedniki vaških skupnosti lahko obrnejo direktno na ţupana in 

njemu predstavijo njihove teţave. 

 

 

 

Ad5 

 

 Finančni načrt Javnega sklada malega gospodarstva za leto 2012 

 

Obrazloţitev poda ga. Tatjana Gregorčič. 

 

Goran Simčič pove, da glede na naš vloţek 28.000 evrov smo pokoristili 144.800 evrov, Nova Gorica 

pa glede na vloţek 104.000 evrov pa 2.176.000 evrov, kar se mu ne zdi pravično. Vloge naših 

podjetnikov so, vendar se toliko zakomplicira, da bodisi ne dobijo v celoti odobreno ali sploh ne 

dobijo, ker ne izpolnjujejo pogoje. Za kmetijski vloţek smo mi lani dali 15.200 evrov, Nova Gorica pa 

15.000 evrov. Smatra, da če Občina Brda pripravi sama razpis, bi imela več koristi od tega. 

 

Tatjana Gregorčič pove, da je to prevzela pred kratkim in da bo, kar se da poenostavila razpise. 

Prioriteta Sklada je odobriti vloge podjetnikov, ki izpolnjujejo pogoje, ne pa vloge glede na vloţek 

posamezne občine. Potrudili se bodo, da bodo povišali vrednost posojil. 

 

Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  

Občinski svet Občine Brda sprejme finančni načrt Javnega sklada malega gospodarstva za leto 

2012. 

 

Ad6 

 

Obravnava predloga Odloka o gospodarskih javnih službah v Občini Brda – druga obravnava 

 

 

Obrazloţitev poda Andrej Markočič. 

 

Na glasovanje je bil dan  in soglasno sprejet SKLEP. 

Občinski svet Občine Brda sprejme predlog Odloka o gospodarskih javnih sluţbah v Občini Brda. 

 

 

Ad7 

 

Obravnava osnutka Odloka o podelitvi koncesije za izvajanje javne službe zbiranja in obdelave 

določenih vrst komunalnih odpadkov in javne službe odlaganja ostankov predelave ali 

odstranjevanja komunalnih odpadkov v Občini Brda – prva obravnava  

 

Obrazloţitev podata Andrej Markočič in Mojca Treplak. 

 

Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  

Občinski svet Občine Brda sprejme osnutek Odloka o podelitvi koncesije za izvajanje javne sluţbe 

zbiranja in obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov in javne sluţbe odlaganja ostankov 

predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov v Občini Brda, kot primeren za nadaljno 

obravnavo. 

 

Ad 8 

 

Obravnava in sprejem Predloga spremembe Pravilnika o plačah in drugih prejemkih občinskih 

funkcionarjev, članov delovnih teles Občinskega sveta in članov drugih občinskih organov Občine 

Brda – skrajšani postopek 

 

Obrazloţitev poda Andrej Markočič. 
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Milena Klavora pove v imenu Komisije za mandatna vprašanja, da je občinska uprava sledila 

zakonu in je skušala poiskati najbolj ugodno rešitev. 

 

Boris Šfiligoj vpraša ali je bil pripravljen izračun, ali porabimo več ali manj proračunskega denarja. 

 

Andrej Markočič obrazloţi, da noben funkcionar ne sme prejemati več kot 7,5% letne bruto plače 

ţupana. Mi nismo nikoli dosegli teh zneskov, ker je bilo ţe prej to postavljeno zelo racionalno, 

prejemki pa so se in se vedno gibljejo v skladu z gibanjem bruto plače ţupana. 

 

Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  

1. Občinski svet Občine Brda sprejme  osnutek spremembe Pravilnika o plačah in drugih 

prejemkih občinskih funkcionarjev, članov delovnih teles Občinskega sveta in članov drugih 

občinskih organov Občine Brda. 

2. Občinski svet Občine Brda sprejme predlog spremembe Pravilnika o plačah in drugih 

prejemkih občinskih funkcionarjev, članov delovnih teles Občinskega sveta in članov drugih 

občinskih organov Občine Brda. 
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Obravnava in sklepanje o Odloku o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu Občine Brda 

za leto 2012 - skrajšani postopek  

 

Obrazloţitev poda Mirjana Zelen. 

 

Boris Šfiligoj vpraša, zakaj so se izdatki za reprezentanco in stroški oglasov tako povečali. 

 

Mirjana Zelen pove, da je to zaradi večjega števila prireditev, vse pa niso bile predvidene. 

 

Andrej Markočič pove, da Občina skuša pomagati osnovni dejavnosti, kot je na primer kmetijstvo, 

skozi promocijo. Upamo, da bo ta promocija kaj doprinesla, mislimo da ţe je, številčno pa je to 

teţko pokazati. 

 

Joško Zamar pove, da sta skupaj z Borisom Šfiligojem bila v Beljaku, bil je ponedeljek in bilo je veliko 

ljudi. Tam so bila Goriška Brda zelo opeta. Ali smo mi tisti dan naredili kaj promocije ali ne? S tem je 

hotel povedati je promocija teţko merljiva. 

 

Ţupan pove, da če hočemo imeti neke rezultate moramo vztrajati in podpirati tak način delovanja, 

in meni, da se ti rezultati ţe kaţejo. 

 

Boris Šfiligoj doda, da smo v času krize in je potrebno popaziti na izdatke. Pove, da je bil v Krminu, ki 

je blizu, pa ni bilo nobenega občinskega predstavnika, lahko bi prišel kakšen podţupan. Poleg 

tega doda, da se je za 80% povišala postavka za Višnjevik, za Praznik Rebule. 

 

Ţupan pove, da se je ta postavka povišala zaradi izbora Kraljice Rebule, da pa potem VS oziroma 

organizatorji to tudi refundirajo, tako da se je dejansko postavka povečala samo za 1.000 Eur. 

 

Romana Velišček pove, da se je zmanjšalo število šolskih prevozov. 

  

Andrej Markočič obrazloţi, da se je  zmanjšalo za en avtobus. Bil je javni razpis, na katerega se je 

prijavila samo druţba Avrigo d.d.. Trenutno so z ravnateljico OŠ Dobrovo uskladili takšne linije, dobili 

so ţe neke pritoţbe, čez pribliţno en mesec pa bodo uskladili morebitne spremembe – da ne bodo 

okrog vozili prazni avtobusi. 

 

 Romana Velišček vpraša zakaj ni postavke vodovoda Šmartno – Vipolţe. 

 

Andrej Markočič pove, da je bil projekt odobren in se bo šlo drugo leto v izvedbo. 

 

Jan Miklavc prosi za redakcijo obrazloţitve, in sicer če bi se lahko dodalo še procentualno 

obrazloţitev, koliko se postavka poviša ali zmanjša. Poleg tega doda, da noče, da se namenja 
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javni denar za sejme, potem pa se odpira flaške na kombiju, tako kot se je zgodilo z Vinoteko Brda. 

  

Oskar Kristančič pove, da se kilometrina niţa, poviša pa se postavka za prevoze. Ta znesek je zelo 

visok. 

 

Andrej Markočič pove, da so te številke na stari predpostavki, ampak tudi nova ponudba je tam 

blizu – nekaj manj kot 1.900 Eur za dnevni prevoz.  Bil je javni razpis, na katerega se je prijavil samo 

Avrigo d.d. in z njim se moramo pogajati. Moramo povedati, da cena, ki so jo postavili ni slaba, 

imamo pa razgiban teren, veliko kilometrov, zato je potem skupek visok. 

 

Oskar Kristančič pripomni, da je bilo za Sanje v Medani predvidenih 10.000 eur, porabili pa so samo 

5.000 Eur. Ţeli, da se denar, ki se ne porabi, vrne v proračun in občinski svet odloči kam se ta denar 

vloţi. 

 

Andrej Markočič pove, da je ta denar bil dan na transfer ZTKMŠ Brda, ki z njim razpolaga in se to 

vprašanje naslovi na svet zavoda. 

 

Boris Roţič pripomni, da če se zniţa denar društvom, naj se zniţa vsem. Društvo naj obstaja, vendar 

ne zato, da ga potem Občina financira. Društvo mora samo delovat. 

 

Rado Sirk pripomni, da pada BDP, pada potrošnja, ţivimo na kredit, ki bo moral biti enkrat vrnjen. Ali 

bo občina pridobila toliko denarja v proračun na koncu leta? Občina mora prvotno skrbeti za 

objekte, infrastrukture, za boljšo kakovost ţivljenja občanov. Tudi promocija je pomembna in 

potrebna, vendar do neke mere, ne pa vsako leto isto ali še več.  

 

Milena Klavora pripomni, da je postavka Pihalnega Orkestra previsoka in vpraša zakaj so izvzeti iz 

JSKD-ja, ker bi tam lahko kandidirali za sredstva. 

 

Andrej Markočič pove, da je to enkratni znesek za nakup novih uniform in ker so številčno društvo je 

ta znesek kar visok. 

 

Ţupan doda, da v Brdih tudi ni gospodarskih subjektov, ki bi jih lahko podpirali in pade vse na 

Občino Brda. Kar se tiče stroškov šolanja otrok, pa ţupanu osebno niţal za ta denar, ker smatra, da 

je pomembno angaţirati mladino in še lepo videti kako s ponosom nosijo uniforme in igrajo za Brda.  

 

Boris Šfiligoj doda, da mi damo dosti na promocijo, gostinske ponudbe,… vendar moramo tudi od 

njih kaj zahtevat. Gostinski lokali morajo biti na nivoju, on pa smatra da vsi niso. 

 

Na glasovanje je bil dan SKLEP za sprejem Odloka o I. rebalansu proračuna Občine Brda za leto 

2012 

ZA je glasovalo 14 svetnikov, od 14 prisotnih na glasovanju. Sklep JE sprejet. 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme osnutek Odloka o I. rebalansu proračuna Občine Brda 

za leto 2012 

2. Občinski svet Občine Brda sprejme predlog Odloka o I. rebalansu proračuna Občine Brda 

za leto 2012 

 

 

Ad10 

 

Obravnava in sprejem poročila o izvrševanju proračuna Občine Brda v obdobju 1.1. - 30.6.2012 – 

skrajšani postopek 

 

Obrazloţitev poda Mirjana Zelen. 

 

Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  

Občinski svet Občine Brda sprejme poročilo o izvrševanju proračuna Občine Brda v prvem polletju 

2012. 

 

Ad11 
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Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 14. redne seje 

 

Ni pripomb.  

 

Boris Šfiligoj pripomni, da se z odgovorom, glede načrta v Kojskem ne strinja in bi rad obrazloţil 

zadevo. Ta načrt sta napravila dva svetnika, oba člana Komisije za okrajne in kulturne dediščine. 

Poleg tega tu se ni šlo za Kojsko, šlo se je za grad v Kojskem. Profesor in arhitekta sta napravila načrt 

za grad in okolico gradu. Ţupan ga je pooblastil za opravit projekt. Z Milošem Kumarjem sta zbrala 

vso dokumentacijo, vse slike in ko je bilo gradivo pripravljeno, sta gospod in gospa prišla na Občino 

na pogovor k Andreju Markočiču. 

 

Andrej Markočič pove, da to ni res. Da je ţupan projekt odobril ja, ampak, kdo je odločil, da bodo 

ravno oni to opravili, so bile zbrane ponudbe, so prišli po naročilnico,… ne. Tista gospa je prišla z 

narejenim dokumentom, v naslednjem proračunu, kjer ni bilo predvidenih sredstev za kritje teh 

stroškov. 

 

Boris Šfiligoj pravi, da so bili pri direktorju občinske uprave preden so začeli z delom. 

 

Andrej Markoči pravi da ne. 

 

Boris Šfiligoj še pripomni, da ko je bil narejen projekt je bil predstavljen Vaški skupnosti. 

 

Matjaţ Četrtič pripomni, da ko je bil narejen ja, ampak nobeden jih ni vprašal, če se s tem strinjajo 

oziroma za mnenje. 

 

Andrej Markočič pripomni, da sploh ni bilo sodelovanja med temi ljudmi in občinsko upravo, našim 

urbanistom ali Vaško skupnostjo glede načina in usmeritev pri delu. Vedno se govori, da je 

potrebno sodelovati in obveščati javnost, ali vsaj vaško skupnost, tukaj tega ni bilo.  

 

Karlo Passoni pripomni, da v Vaški skupnosti ni bilo govora o tem projektu, ker takrat je bil še on 

predsednik. Po pribliţno enem letu je prišel klic iz občine, z vprašanjem, kdo bo plačal delo za 

katerega ni bil seznanjen. Predstavniki projekta so si projekt ogledali na domu pri g. Milošu, ne pa 

na sestanku Vaške skupnosti.  

 

Milena Klavora vpraša kolikšna je bila cena  tega projekta. 

 

Andrej Markočič pove, da je bil projekt vreden cca. 4.500,00 Eur. 

 

Milena Klavora pripomni, da za tako ceno je verjetno ţe potrebna kakšna pogodba, ne pa samo 

pogovor na besedo. 

 

Boris Šfiligoj pripomni, da je Občina Brda dolţna vzdrţevati kulturne spomenike in prosi za 

vzdrţevanje kapele na Plešivem -  na Grediču, saj to je tudi sakralni objekt. Z odstranitvijo zvonika to 

ni več kapela. 

 

Oskar Kristančič pripomni, da je bil zvonik odstranjen hitro po potresu, zaradi varnosti. Je pa tudi 

ţelja krajanov in lastnikov, da bi to obnovili oziroma uredili. 

 

Andrej Markočič pove, da so ţe v lanskem proračunu na podlagi Načrta z razpolaganjem s 

stvarnim premoţenjem objavili, da dajo objekt v najem za simbolično ceno 1 euro. Namenjen bi bil 

za opravljanje nekih javnih dogodkov, lastniki Grediča bi ga koristili predvsem za poroke. Lastniki ţal 

sredstva niso uspeli dobiti, trenutno tudi finančno niso sposobni to peljati naprej. Na Občinski upravi 

pa trenutno vidimo druge prioritete, kar pa ne pomeni, da objekt ne bi bil lep, če bi bil obnovljen. 

 

Oskar Kristančič pove, da kjer je bil vodnjak (ki je sicer uničen)je zdaj spodaj vinoteka in da je bil 

tam poseg v javno dobro, ker je vodnjak na javnem dobrem. 

 

Dejan Rusjan pove, da za gradnjo kleti morajo investitorji pridobiti gradbeno dovoljenje. Če bi bilo 

javno dobro ne bi smeli graditi in sigurno jim Upravna enota ne bi izdala tega dovoljenja. 
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Ad12 

 

Realizacija sklepov 14. redne seje 

 

Ni pripomb. 

 

Seja je bila zaključena ob 20.30 uri.  

 

 

Razno 

Ivan Peršolja doda, da ima zdaj ZTKMŠ Brda vse moţnosti, kompetence in stike z drţavnimi sluţbami, 

da ureja prisotnost Brd v prospektih, na CD-jih,… tudi na Cd-ju od Slovenije je Goriška zelo malo 

predstavljena, ne samo Brda, tudi Goriška. Na STO-ju je tudi sam ţe postavil to vprašanje, ve da je 

bila Ariana B. Suhadolnik tudi osebno ţe tam in upa, da se bo z občinsko podporo zadeva razvijala 

v pozitivni smeri. 

 

 

 

   Zapisnikarka                   Predsedujoči                   Direktor občinske uprave  

Mateja Mavrič                  Goran Simčič                                    Andrej Markočič 


